
Waar gaan we met ons Aartselaar naar toe? Hoe maken we 
onze gemeente nog veiliger en welvarender? Hoe kunnen we 
Aartselaar nog aangenamer maken voor u? 

Op die vragen tracht de N-VA een antwoord te bieden in een  
uitgebreid toekomstprogramma met 300 realistische ideeën. 
Het is het resultaat van voortdurend luisteren naar onze inwoners 
vanuit het gemeentebestuur, naar alle wijkvergaderingen gaan, 
infomarkten houden, huisbezoeken doen, de wijken in trekken of 
gewoon aanspreekbaar te zijn op straat.

Ons programma is ambitieus, maar toch realistisch. Bij ons 
geen gratispolitiek zoals bij andere partijen. We willen immers 
dat onze gemeente financieel gezond blijft.

Een programma van 59 pagina’s is veel en de kans is reëel dat 
u niet de tijd heeft om dat allemaal te lezen.  Daarom brengen 
we u deze folder, met een toelichting bij onze tien belangrijkste 
speerpunten voor Aartselaar. Onze 23 gemotiveerde  
N-VA-kandidaten stellen daarnaast graag nog dertien andere 
interessante punten aan u voor.

Het is namelijk tijd om vooruit te kijken en naar de toekomst te 

zien. Het voorbije half jaar blikten we in onze folders terug op 
de talrijke realisaties in Aartselaar. Dat zijn er heel wat: er werd 
nog nooit zo veel geïnvesteerd in onze gemeente als de voorbije 
twee legislaturen.

En daar stopt het natuurlijk niet. Het werk is nog niet af. Ook 
voor de komende jaren zit er veel in de pijplijn. Heel wat beleid 
is voorbereid en klaar om uitgerold te worden. Niet alles kan 
namelijk tegelijkertijd gebeuren.

Daarom brengen we u deze folder van deur tot deur. In de hoop 
dat u even mee met ons wil nadenken over de toekomst van 
Aartselaar. In de hoop dat u ons mee het mandaat geeft om 
verder te werken aan een aangenaam Aartselaar. In de hoop dat 
u op 13 oktober naar de stembus gaat om de N-VA opnieuw het 
vertrouwen te geven.

Sophie De Wit
Burgemeester en N-VA-lijsttrekker

PS: ontving u deze folder in de brievenbus? Dan was u bij onze 
komst niet thuis of woont u in een appartementsgebouw waar 
huisbezoeken minder eenvoudig zijn.

Verder werken aan ons aangenaam Aartselaar
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Verder werken aan ons aangenaam Aartselaar

Thuis in Aartselaar

THUIS IN 
AARTSELAAR

Jouw volmacht voor 
de verkiezingen?
Je bent op 13 oktober niet thuis en 
kan niet zelf gaan stemmen? Je  
wil er zeker van zijn dat je stem  
per volmacht toch naar de N-VA 
gaat? Mail ons via  
aartselaar@n-va.be en we  
nemen contact met jou op.

Vervoer naar  
het kieslokaal
Je bent moeilijker te been, geraakt 
niet op eigen houtje naar het  
kieslokaal, maar wil toch heel  
graag zelf gaan stemmen? Mail  
ons via aartselaar@n-va.be en  
wij trachten vervoer voor jou  
te regelen.

Aartselaar
www.n-va.be/aartselaaraartselaar@n-va.be N-VA Aartselaar
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Aanpak van grote verkeersadersAanpak van grote verkeersaders

Vernieuwing van de dorpskern
Als het van N-VA Aartselaar afhangt, ziet onze dorpskern er binnen enkele 
jaren helemaal anders uit. “De rioleringsprojecten voor Kapellestraat en Laar 
bieden daarin een opportuniteit. Vervolgens komen ook nog Leon Gilliotlaan 
en Jan Davidlaan aan de beurt”, zegt burgemeester en lijsttrekker Sophie De 
Wit.

Oorspronkelijk stond het rioleringsproject voor Kapellestraat en Laar al in  
2022 op de planning. Maar na de covidperiode van 2020 en 2021 was het niet  
opportuun om meteen daarna de dorpskern open te leggen. Zo kreeg onze 
Aartselaarse middenstand wat zuurstof.

“Bij de heraanleg van het Laar kunnen we de pleinen van het Laar en Klein  
Laar met elkaar verbinden en zo de beleving verhogen. Dat voorstel kwam 
breed naar voor in het participatietraject dat aan de rioleringswerken vooraf 
ging. Belangrijk is ook dat met de heraanleg onze middenstand verder kan 
floreren.

De rioleringsprojecten van Leon Gilliotlaan en Jan Davidlaan  
bieden dan weer de opportuniteit om beide echt als fietsstraten  
in te richten, net zoals de Lindelei nu. Op die manier creëren  
we een vlotte en veilige fietsverbinding in ons dorp, parallel  
met Kapellestraat en Baron van Ertbornstraat. Ook de  
schoolomgeving rond de Blokkendoos richten we  
dan verkeersveiliger in”, besluit  Sophie De Wit.

Sophie De Wit – Burgemeester – Lijsttrekker

De Vlaamse regering plant de heraanleg van de A12/N177 
rond 2030. Voor die tijd pakken we dus best nog enkele grote 
straten in Aartselaar aan, zodat er geen grote gemeentewerken 
parallel vallen met die A12-werken. Daarom bereidde schepen 
van Openbare Werken Bart Lambrecht al heel wat  
rioleringsprojecten voor.

“Samen met Kontich plannen we het laatste stuk van de Kon-
tichsesteenweg aan te pakken”, zegt Bart Lambrecht. “Tijdens 
die werken gaan we dan eindelijk ook voorsorteerstroken 
kunnen aanbrengen op het kruispunt met Dijkstraat en Baron 
van Ertbornstraat. Verder trekken we het mooie brede fietspad 
van het reeds heraangelegd stuk door.

Voor Cleydaellaan wacht een soortgelijk rioleringsproject. 
Daar zal de straat hetzelfde uitzicht krijgen als de  
heraangelegde Kontichsesteenweg.”

Schepen Bart Lambrecht kijkt ook al vooruit naar de  
rioleringsprojecten na de aanleg van expresweg N171, die 

volgens de Vlaamse regering in 2028 zal openen. “Samen met 
Rumst nemen we dan de Reetsesteenweg onder handen, die 
enkelrichtingsfietspaden aan beide kanten zal krijgen. Ook 
de Pierstraat, zowel ten oosten als ten westen van de A12, kan 
dan op de schop. Die straat wordt dan verkeersluwer ingericht, 
want het is de bedoeling dat het doorgaand verkeer dan langs 
de nieuwe expresweg rijdt.”

En ook in Barones L. de Borrekenslaan zijn er ambitieuze 
plannen. “We ontvingen al Vlaamse subsidies voor zowel de 
vernieuwing van de riolering als de aanleg van  
een fietspad. Bovendien bieden die werken de  
opportuniteit om eindelijk voetpaden aan  
te leggen in de Borrekenslaan.”

Bart Lambrecht – Schepen van  
Mobiliteit, Openbare Werken,  
Sport, Communicatie en  
Dierenwelzijn – 2e plaats

aartselaar@n-va.be
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Renovatie van de pastorij  
tot gezinsvriendelijke  
bestemming

N-VA Aartselaar wil nabij het cultureel centrum graag 
een nieuw gebouw optrekken dat ten goede komt aan onze 
talrijke verenigingen en ons bloeiend cultureel leven.  
Daarvoor denken we aan de site van de voormalige chalet 
van De Wonderpluim, dat dan gemeentelijke eigendom 
dient te worden.

“In die nieuwe campus is er dan plaats voor een grote  
polyvalente ruimte, maar ook repetitielokalen,  
vergaderzalen, enzovoort. We kunnen dan ook tegemoet 
komen aan de vraag naar bergcapaciteit voor de  
verenigingen. Op de koop toe kan dit nieuwe  
gebouw het verouderde Chalet Den Hamer  
laten sluiten”, aldus schepen van Cultuur en  
Patrimonium Eddy Vermoesen.

Eddy Vermoesen – Schepen  
van Financiën, Cultuur,  
Bibliotheek, Patrimonium en  
Digitalisering – 17e plaats  
Aartselaar en 13e plaats provincie

Deze legislatuur hadden we al plannen om  
jeugdontmoetingscentrum De Leonaar uit te breiden.  
Helaas kwam er slechts één dure offerte binnen. De  
plannen werden daarom even uitgesteld. Maar uitstel is 
geen afstel voor schepen van Jeugd Mark Vanhecke.

“We willen de renovatie grondig uitvoeren, zodat De 
Leonaar een modern jasje krijgt en onze jeugd er in betere 
omstandigheden kan fuiven. Bovendien breiden we  
het gebouw uit met enkele flexibele ruimtes en het  
jeugdlokaal. Dat jeugdlokaal bevond zich vroeger  
onder het oude zwembad, maar is nu mee  
afgebroken. Aan De Leonaar kan het  
jeugdlokaal dus een nieuwe toekomst krijgen.”

Mark Vanhecke – Schepen van  
Jeugd, Onderwijs, Economie  
en Participatie - Lijstduwer

De pastorij in de Carillolei is een gemeentelijk gebouw. Nu de 
pastoor met pensioen is, kwam dat vrij. Het gebouw heeft nood 
aan een grondige renovatie en zal dan een nieuwe bestemming 
krijgen.

“We willen in de voormalige pastorij graag heel wat functies 
bundelen die belangrijk zijn voor de Aartselaarse gezinnen”, 
zegt schepen van Gezinsbeleid en Kinderopvang Hilde  
Heyman. “Denk maar aan een fysieke locatie voor het Huis van 
het Kind. Maar even goed zullen de consultaties van Wiegwijs, 
het voormalige Kind & Gezin, naar daar verhuizen. 

Verder denken we aan huiswerkbegeleiding, de speelotheek en 
wat polyvalente ruimtes. Dat de voormalige pastorij  
te midden van alle scholen en de buitenschoolse  
kinderopvang ligt, is een extra troef om er deze  
nieuwe bestemming aan te geven”, besluit  
Hilde Heyman.

Hilde Heyman – Schepen van Welzijn,  
Sociaal Beleid, Kinderopvang,  
Gezinnen, Senioren en Wonen –  
3e plaats

 
Bouw van een campus  
voor het verenigings-  
en culturele leven

Een renovatie en  
uitbreiding van  
De Leonaar

 

www.n-va.be/aartselaar
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Een duurzamer en groen AartselaarEen duurzamer en groen Aartselaar

Een fiscaal voordelige gemeente zijn en blijven

Bouw van een nieuwe buitenschoolse kinderopvang
De gemeenteraad verwierf het huis in de della Faillelaan, vlak naast kleuterschool 
De Wonderpluim. Bedoeling is om dat pand af te breken. 

“Het biedt de opportuniteit om er een nieuwe buitenschoolse kinderopvang te 
bouwen, te midden van de Aartselaarse scholen”, zegt  
gemeenteraadsvoorzitter Anouk Beels. “Het grasplein zou dan  
overdag door de kleuterschool kunnen gebruikt worden en na de  
schooluren door de kinderopvang, wat twee vliegen in één  
klap zijn.”

Anouk Beels – Gemeenteraadsvoorzitter  
en logopediste – 4e plaats

Een duurzaam en klimaatneutraal Aartselaar worden. Die 
belangrijke opdracht past ook binnen de Vlaamse en Europese 
klimaatdoelstellingen. De plannen liggen klaar dankzij  
schepen van Leefmilieu en Klimaat Hans Cops.

“De voorbije jaren hebben we heel wat planprocessen met 
succes afgewerkt. Er ligt een klimaat- en energieplan en een 
hemelwater- en droogteplan op tafel. Beide plannen hebben 
concrete en meetbare acties tegen 2030. N-VA Aartselaar wil 
die nu uitvoeren en de doelen behalen.

Natuurgebied De Reukens speelt daarin een belangrijke rol. 
We willen verder gronden opkopen om het gebied uit te brei-
den en te bebossen.

Groen in het Aartselaars straatbeeld is belangrijk, maar wel op 
een doordachte manier. De perken moeten gebruiksvriendelijk 
in onderhoud zijn.

Ten slotte willen we alle Aartselaarse  
straatverlichting tegen 2030 verledden. Dat  
zorgt niet alleen voor betere verlichting,  
maar bespaart bovendien.”

Hans Cops – Schepen van Milieu,  
Energie, Afvalbeleid, Markten en  
Ontwikkelingssamenwerking –  
11e plaats

Met amper 4,9% personenbelasting en 680 opcentiemen op de 
onroerende voorheffing scoort Aartselaar op de twee belang-
rijkste belastingsschalen bij de laagste gemeenten van Vlaan-
deren. Op de koop toe hebben we – in tegenstelling tot andere 
gemeenten – geen extra woonbelasting of bedrijfsbelasting.

“Terwijl de N-VA de belastingen laag houdt, deden we toch 
heel wat nuttige investeringen. Denk maar aan de bouw van 
de kleuterschool, zwembad Dok~3, ’t Sportzicht of het nieuw 
technisch centrum. Tegelijkertijd werden al heel wat wegen, 
fiets- en voetpaden gerenoveerd.

Dat deed de N-VA allemaal door tegelijkertijd ook nog eens de 
schuldgraad onder het vroegere gemeentebestuur van VLD/
NAP meer dan te halveren. We voeren kortom  
beleid dat burgers van ons verwachten: op  
de centen letten, verstandig investeren en de  
schulden niet naar toekomstige generaties  
sturen.”

Johan Lyssens – Consultant en  
voormalig docent Financieel  
Management – 8e plaats

aartselaar@n-va.be
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Hulp bieden aan zij die het écht nodig hebben en  
misbruiken tegen gaan. Die lijn trekt de N-VA al een 
tijd door in het sociaal beleid van het OCMW. “Via een 
wetenschappelijke methode bepalen we wie recht heeft op 
welke (financiële) hulp. Maar tegelijkertijd maken we elke 
OCMW-cliënt terug zelfredzaam. Onze  
leefloners bijvoorbeeld activeren we door  
hen te begeleiden naar werk”, zegt  
gemeenteraadslid en OCMW-raadslid  
Guido D’eer.

Guido D’eer – gemeenteraadslid  
en maatschappelijk assistent –  
14e plaats

Het sportcentrum kreeg de voorbije jaren al een grondige 
facelift, maar het werk is nog niet af. “Zowel de  
atletiekpiste als het kunstgrasvoetbalveld  
zullen we de komende jaren moeten  
renoveren, want zijn stilaan aan het einde  
van hun houdbaarheid”, zegt  
gemeenteraadslid en N-VA-voorzitter  
Bart De Hertogh.

Bart De Hertogh –  
gemeenteraadslid en  
productiecoördinator – 21e plaats 

Een veiligere A12/N177 
en doortrekking van  
expresweg N171

Een sterk en  Een sterk en  
rechtvaardig sociaal  rechtvaardig sociaal  
beleidbeleid

Geen vrijwillige  Geen vrijwillige  
gemeentefusiegemeentefusie

Een renovatie van de 
atletiekpiste en het 
kunstgrasveld

 

 

Lage belastingen en heel wat dienstverlening voor onze 
inwoners. “Aartselaar heeft alle troeven in eigen handen en 
heeft daarom geen enkele baat bij een gemeentefusie.  
Daarom wil N-VA Aartselaar niet vrijwillig fusioneren.

Tegelijkertijd blijft de druk van hogere overheden. Eens die 
beslissen dat er toch een verplichte fusie  
komt, moet Aartselaar zelf haar bruid  
mogen kiezen. We willen géén Antwerps  
district worden”, meent gemeenteraadslid  
Mike Schuurmans.

Mike Schuurmans –  
gemeenteraadslid en  
ondernemer – 13e plaats

Beide dossiers zijn heel belangrijk voor de Aartselaarse 
mobiliteit, maar wachten al een tijd op realisatie. Toch zijn 
er de voorbije jaren belangrijke stappen gezet, weet  
fractieleider Yves Hulin.

“Het milieueffectenrapport (MER) voor N171 is klaar. Daar 
kwam het doorstromingsscenario als beste uit. De minister 
volgde daarin het Aartselaars advies. De minister belooft 
nu een bouwstart in 2026 en realisatie in 2028.

Ook voor A12/N177 is er een uitgebreide studie achter de 
rug. Ook daar volgde de minister het Aartselaars advies om 
de A12 om te vormen naar drie tunnels. Dat  
scenario bevordert de doorstroming en  
oversteekbaarheid, terwijl het tegelijkertijd  
sluipverkeer weg houdt in onze woonwijken.”

Yves Hulin – N-VA-fractieleider en  
coördinator bij Aquafin – 5e plaats

 

www.n-va.be/aartselaar

5



 

Een geboortebos en 
sterretjesregister

Restauratie van ons 
Aartselaars erfgoed

Extra integratie  
van nieuwkomers

Een toekomstgericht 
afvalbeleid

Een boost aan de  
lokale economie

Meer deelmobiliteit  
via deelwagens

Aan de E. Hullebroecklaan wil de 
N-VA een geboortebos planten. Zo’n 
geboortebos symboliseert de wens 
dat elk kind in een gezonde en groene 
wereld kan opgroeien.  
Tegelijkertijd voeren  
we een sterretjesregister  
in, waar sterrenouders  
terecht kunnen met  
het verlies van hun  
kindje.

Kathy Mommen –  
bedrijfsjuriste – 
7e plaats

Aartselaar heeft heel wat uniek 
erfgoed. Om dat in stand te houden, 
dienen we regelmatig te restaureren. 
Zo staan er werken aan 
de molen, het oud 
gemeentehuis, de 
ijskelder en de 
schandpaal 
gepland.

Chantal Pin 
Gomez – 
HR-manager – 
16e plaats

Nieuwkomers willen we goed laten 
integreren in onze Aartselaarse 
maatschappij. Dat gebeurde al via 
een traject Nederlands, een traject 
Maatschappelijke Oriëntatie en een 
traject naar werk. Daar komt nu ook 
een participatietraject bij. 
Het participatietraject wil  
nieuwkomers ondersteunen  
in het uitbouwen van  
een sociaal netwerk en  
zorgen voor een betere  
lokale verankering.

Ria De Mesmaeker –  
Professioneel  
bemiddelaar –  
18e plaats

De vergunning van het huidige 
recyclagepark in Dijkstraat loopt af 
in 2029 en kan niet verlengd worden. 
Daarom willen we samen met  
Edegem een intergemeentelijk 
recyclagepark realiseren in de 
Doornstraat.

Voor de ophaling van Papier & 
Karton willen we voor degenen die 
dat wensen containers aanbieden. 
Dat is echter geen verplichting en de 
ophaling blijft gratis.

De gemeente sloot een convenant af 
voor de verbrandingsoven van Isvag. 
Het is nu de bedoeling alle stappen 
uit te voeren en de oven  
een toekomst elders  
te geven.

Ann Geens – 
postbode –  
19e plaats

Aartselaar telt heel wat KMO’s en een 
bloeiende lokale middenstand. De  
heraanleg van de dorpskern is voor 
hen heel belangrijk. Maar ook op  
andere manieren willen we hen  
ondersteunen. Bijvoorbeeld  
door de Aartselaarbon 
te digitaliseren of 
landschapskantoren  
in te richten.

Annie Demedts- 
Coolens –  
chocolatier en  
gewezen  
bakker –  
15e plaats

Aartselaar heeft al oranje  
elektrische deelfietsen, maar  
ontbreekt nog deelwagens. “Via 
intergemeentelijke samenwerking 
boden zich nu toch enkele aanbieders 
aan in Aartselaar. We hopen weldra 
de eerste elektrische deelwagens te 
mogen verwelkomen. Dat is altijd een 
meerwaarde voor wie maar beperkt 
een (tweede) wagen nodig  
heeft”, zegt 
gemeenteraadslid  
Joris De Bie.

Joris De Bie –  
gemeenteraadslid  
en zaakvoerder  
– 10e plaats
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Aandacht voor  
onze senioren

Een woonbeleid ten 
dienste van de  
Aartselarenaar

Voorbereiding van een 
nieuwe Cadeschool

Onder de N-VA werd in Aartselaar 
eindelijk een seniorenbeleid  
uitgetekend. We zetten die lijn verder 
via onder meer een seniorenbeurs, 
voorbehouden sociale woningen voor 
Aartselaarse senioren en een betere 
toegankelijkheid van  
zowel winkels als het  
openbaar domein.

Mia Moortgat –  
gepensioneerd  
zelfstandige –  
20e plaats

Net als afgelopen legislatuur 
willen we bepaalde gronden onder de 
marktprijs aanbieden aan jonge 
Aartselaarse gezinnen. Daarnaast 
dienen we van Vlaanderen nog 
bijkomende sociale woningen te 
bouwen, die via een reglement ook in 
eerste instantie naar 
Aartselarenaren gaan. Een bepaalde 
hoeveelheid wordt voorbehouden 
voor onze senioren.

Ten slotte zorgen we er via 
conformiteitsattesten voor dat elke 
huurder een kwalitatieve woonst 
heeft.

Isabelle De  
Beukelaar –  
Business  
Manager –  
9e plaats

De gemeentelijke schoolgebouwen 
van zowel kleine Cade als grote Cade 
hebben heel wat restauratienoden. 
Daarom diende het gemeentebestuur 
al een subsidiedossier in voor de 
bouw van één nieuwe school, die de 
huidige locaties kan vervangen.  
“Die kan dan op de site van de oude 
gemeentemagazijnen komen, vlakbij 
de huidige scholen dus. Maar we 
moeten daar realistisch in zijn, een 
subsidiedossier duurt minstens zo’n 
10 jaar vooraleer je kan beginnen 
bouwen. De realisatie zal dus pas 
voor na 2030 zijn, maar de  
voorbereidingen gaan wel al van 
start”, zegt voormalig  
Cade-leerkracht Paula De Leeuw.

Paula De Leeuw –  
gemeenteraadslid  
en gepensioneerd  
leerkracht –  
12e plaats

 

Een sterk gezondheidsbeleid is cruciaal. Aartselaar  
stimuleert en promoot preventieve bevolkingsonderzoeken, 
bijvoorbeeld tegen kanker. We helpen daarnaast mensen 
met de aanpak van verslavingen of het omgaan met  
dementie.

Onze zorgverleners laten we goed samenwerken  
via de eerstelijnszone RupeLaar. We  
stimuleren elke gezondheidswerker om  
zich op de Sociale Kaart Vlaanderen aan  
te melden, waar elke burger snel de  
juiste zorgverlener kan  
terugvinden.

Kris Vandromme –  
Zelfstandig kinesitherapeut  
en osteopaat – 22e plaats  

Via uitgebreide enquêtes zijn schoolvervoersplannen voor 
de Aartselaarse scholen opgemaakt. “Alle acties die daarin 
staan opgelijst willen we nu uitvoeren. Dat maakt de 
schoolomgevingen en de schoolroutes veiliger. Het  
stimuleert ook ouders om hun kinderen te voet of per fiets 
naar school te brengen. Zo doorbreken we de vicieuze  
cirkel van steeds meer auto’s aan de schoolpoort.  
Bovendien willen we een beloningssysteem  
invoeren voor kinderen die te voet of per  
fiets naar school komen”, zegt voormalig  
jeugdraadvoorzitter Filip Vanheukelom.

Filip Vanheukelom – System  
Engineer en voormalig 
jeugdraadvoorzitter – 
6e plaats

Gezonde inwoners  
in een gezonde gemeente

Veilige schoolomgevingen en  Veilige schoolomgevingen en  
een fietsbeloningssysteem  een fietsbeloningssysteem  
voor kinderenvoor kinderen
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Verder werken aan ons aangenaam Aartselaar
Sophie DE WIT

Yves HULIN

Isabelle DE BEUKELAAR

Mike SCHUURMANS

Eddy VERMOESEN

Bart DE HERTOGH

Bart LAMBRECHT

Filip VANHEUKELOM

Joris DE BIE

Guido D’EER

Ria DE MESMAEKER

Kris VANDROMME

Hilde HEYMAN

Kathy MOMMEN

Hans COPS

Annie DEMEDTS-COOLENS

Ann GEENS

Mark VANHECKE

Anouk BEELS

Johan LYSSENS

Paula DE LEEUW

Chantal PIN GOMEZ

Mia MOORTGAT

51 jaar
Burgemeester  
en Kamerlid

38 jaar
Schepen en parlementair  

medewerker

71 jaar
Schepen en gepensioneerd  

verpleegkundig directeur

52 jaar
Gemeenteraadsvoorzitter  
en zelfstandig logopediste

30 jaar
System Engineer en  

voormalig jeugdraadvoorzitter

51 jaar
Fractieleider en  

coördinator bij Aquafin

38 jaar
Bedrijfsjuriste

68 jaar
Consultant

36 jaar
Gemeenteraadslid  

en zaakvoerder

40 jaar
Business manager

48 jaar
Schepen en leerkracht

67 jaar
Gemeenteraadslid en  

gepensioneerd leerkracht

64 jaar
Gemeenteraadslid en  

maatschappelijk assistent

37 jaar
Gemeenteraadslid en  

ondernemer

57 jaar
Chocolatier en gewezen bakker

49 jaar
HR-manager

57 jaar
Professioneel bemiddelaar

46 jaar
Zelfstandig kinesitherapeut en 

osteopaat

71 jaar
Schepen en gepensioneerd kolonel

+ 13e plaats provincieraad

55 jaar
Gemeenteraadslid en  
productiecoördinator

53 jaar
Postbode

56 jaar
Schepen en douanier

72 jaar
Gepensioneerd zelfstandige
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aartselaar@n-va.be www.n-va.be/aartselaar
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